
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 12. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca 

konaného dňa 14.12.2016 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca. Privítal JUDr. 

Jaroslava Hlinku – starostu MČ Košice – JUH  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko. 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Ing. Ivo Čabra. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení Imrich Buľko a Ing. Daniel Antal. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie.  

Pán starosta navrhol z dôvodu došlých občanov bol bod č. 6  o územnom pláne presunutý pred bod č. 

3. 

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 

 

 



2. Vystúpenie poslanca MZ a KSK 

Na pozvanie starostu vystúpil poslanec mestského zastupiteľstva a poslanec Košického 

samosprávneho kraja JUDr. Jaroslav Hlinka. Informoval o aktivitách a schválenom rozpočte KSK 

a mesta Košice, o spolupráci s MČ Barca kde chodí sobášiť. Vysvetlil situáciu v riešení posunu hraníc 

medzi MČ v lokalite pri VSS – Gavlovičova, Niklová. Informoval o príprave rekonštrukcie križovatky   

pod mostom VSS ako aj o stave a riešení podjazdu pri katastri, kde 80 % financií má zabezpečiť NDS 

a 20 % mesto Košice. 

 

3. Informácia k zmene územného plánu 

Pán starosta uviedol, že v najbližšom období sa začne pracovať na doplnkoch a zmenách územného 

plánu zóny Barca, kde v novembri na meste Košice bol odsúhlasený rámcový rozsah navrhovaných 

úprav predkladateľmi, ktoré boli podložené overovacími štúdiami žiadateľov na úrovni UHA s tým, že 

na základe toho mesto Košice môže oceniť navrhovaný rozsah spracovania dokumentácie za účelom 

verejného obstarania a výber obstarávateľa na spracovanie príslušnej dokumentácie územného plánu 

zóny. Konkrétne ide o nasledovné lokality len v zastavanom území mestskej časti v územnom pláne 

zóny. 

Rusnáková ulica, Nadrozmerné záhrady Fándlyho, časť Ovocného sadu, lokalita Pri pošte, lokalita 

Močiarna, Hospodársky dvor, nadrozmerné záhrady za Ihriskom, lokalita Malá stanica, cyklocestička 

Barca – Šebastovce. Po otvorení rozpravy vystúpili viacerí občania: Zlata Šulcová, JUDr. Silvia 

Rolfová, Ing. Varca, p. Semsey, Ing. Maňková v rozprave, že nesúhlasia s tým, že bez ich vedomia – 

vlastníka pozemkov – boli spracované grafické návrhy a predložené štúdie na UHA. Žiadajú, aby bolo 

komunikované s vlastníkmi, medzi ktorých patria a sú znevýhodnení zaradením parciel do riešenia 

napr. vyššej občianskej vybavenosti. Majú výhrady, že spracovatelia, či predkladatelia štúdie nie sú 

vlastníkmi a s nimi nekomunikujú. Starosta ich požiadal, aby svoje námietky a názory adresovali 

priamo mestu Košice, ktoré je gestorom územného plánu s tým, že aj dnes predložené návrhy 

a podnety budú odstúpené na UHA s požiadavkou na komunikáciu s vlastníkmi a na vyjasnenie 

vlastníckych vzťahov v rámci navrhovaných štúdií. Súčasný grafický podklad je sumár časti plošných 

požiadaviek na výber spracovateľa s tým, že spracovateľ by mal komunikovať so všetkými vlastníkmi 

pri spracovaní podkladov a po vypracovaní návrhu bude predložený na verejné prerokovanie.  

Občania vyjadrili názor, že prax je iná.         

Ing. Ivo Čabra uviedol, že ide o prvotný materiál k výberu obstarávateľa s tým, že ako vlastníci musia 

následne konať a navrhol vziať materiál na vedomie s vyňatím hospodárskeho dvora.   

Pán starosta uviedol, že nie je vhodné zmenšovať rozsah k výberu obstarávateľa a zašle dnes doložené 

pripomienky vlastníkov na spracovanie štúdie s tým, že by bolo vhodné aby predkladatelia 

jednotlivých štúdií potvrdili zámery súhlasom vlastníkov. 

Dušan Pracko uviedol, že v návrhoch musia byť rešpektované aj príslušné parametre, napr. šírka 

komunikácií, chodníky, cyklochodník a navrhol starostovi pracovné stretnutie poslancov v januári za 

účelom pripomienkovania, stanoviska a podnetov z mestskej časti vo vzťahu k UHA.   

Konkrétne pripomienky vlastníkov k predloženému plánu sú prílohou zápisnice. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu k zmene 

územného plánu – jednomyseľne prijaté 

  

 

 

 

 



4. Dopyty a návrhy občanov 

V rámci dopytov vystúpil Ing. Peter Mati vo veci problému ohrozenia stromov pred MÚ, ktoré by bolo 

potrebné v rámci bezpečnosti odstrániť. Informoval sa ohľadom personálnej obsadenosti na MÚ ku 

ktorej má výhrady z dôvodu zastupiteľnosti zamestnancov počas nemoci alebo dovolenky a navrhol 

poslancom vykonať personálny audit. Dopytoval sa k zloženiu komisií pri MZ a mal výhrady 

k informovanosti občanov na webovej stránke MČ. Navrhol zverejňovať materiály na rokovanie MZ.   

Pán starosta uviedol, že suché stromy sú v pláne na výrez,  problémové konáre budú orezané, uviedol, 

že každá pracovníčka má viac referátov, pričom niektoré nie sú zastupiteľné (prístupové heslá do 

ohlasovne MV SR, ochrana údajov ...), zloženie komisií je uvedené v uzneseniach MZ, ktoré sú 

zverejnené na web stránke MČ s tým, že naviac sú uverejnené aj v BS na stránke. Uviedol, že povinne 

zverejňované materiály sú zverejnené na stránke a zverejňovanie všetkých materiálov kapacitne MÚ 

nestíha, bola by tu požiadavka na ďalších zamestnancov.   

Ing. Sabo sa informoval k zlučovaniu mestských častí. 

Pán starosta uviedol, že pán primátor je poverený pripraviť návrh novely zákona o meste Košice aby 

rušenie resp. zlučovanie bolo v kompetencií MZ bez možnosti referenda zo strany mestských častí.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a návrhy občanov – 

jednomyseľne prijaté 

 

5. Prerokovanie petície občanov 

Pán starosta uviedol, že predložená petícia obyvateľov z ulice Fándlyho, Rusnákovej a Za školou so 

zásadným nesúhlasom so stavbou „Úprava hornej vrstvy futbalového ihriska“ a Vonkajšie osvetlenie“ 

– Janočko aréna nespĺňa podmienky petičného práva. Ing. Sabo dal vypracovať štúdiu dopadu na 

občanov. Pán Janočko mal prepracovať projekty uloženia stožiarov a reproduktorov. Stavebný úrad 

kompetentný v danej veci rozhodne po doplnení podkladov.    

Dušan Pracko sa informoval, či predložená štúdia Ing. Sabom bola odborná a kedy by mala stavba 

začať – starosta uviedol, že štúdia predstavovala len osobný názor a začiatok stavby by mal byť na jar. 

Marián Kačmár sa informoval, či v doterajšej štúdií boli zmenené len umiestnenie stožiarov – pán 

starosta uviedol, že len umiestnenie stožiarov osvetlenia ihriska.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu petíciu občanov – 

Úprava hornej vrstvy futbalového ihriska – jednomyseľne prijaté 

 

6. Informácia o výstavbe športových zariadení v MČ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne. Uviedol, že pozvánka na kolaudáciu je na 20. decembra 2016.  

Ing. Sabo vystúpil s otázkou výškového riešenia chodníkov pri základnej škole. 

Pán starosta uviedol, že stavebná komisia sa pozrie na uvedenú pripomienku Ing. Saba s tým, že táto 

kompetencia v pôsobnosti špeciálneho stavebného úradu pri kolaudácii. 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o výstavbe 

športových zariadení v MČ Barca – jednomyseľne prijat 



 

7. Kontrola uznesení  

Bez rozpravy. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení z 11. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca konaného dňa 

21.09.2016 – jednomyseľne prijaté 

8. Správa starostu o činnosti od posledného MZ 

Pán starosta predloženú písomnú informáciu doplnil o ďalšie  informácie ústne. 

Bez rozpravy  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu starostu 

o činnosti od posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

9. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly 

Materiál podaný písomne. Uviedla, že zákonné ustanovenia v súvislosti na novelizáciu 2016 pri 

kontrolách boli dodržané a že poskytuje súčinnosť zamestnancom. Uviedla, že je pripravený návrh 

dodatku o prenajímaní bytov a je vypracované podanie na súd na nájomcu v kultúrnom dome.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

miestnej kontrolórky mestskej časti Košice – Barca za obdobie od konania predchádzajúceho 

riadneho rokovania Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca -  jednomyseľne prijaté 

10. Plán činnosti hlavného kontrolóra na rok 2017 

Návrh plánu bol predložený v písomnej podobe a zverejnený.  

Bez rozpravy.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky na 1. polrok 2017 -  jednomyseľne prijaté 

11. Informácia predsedov komisií o činnosti 

 

Predsedovia komisií uviedli, že na zasadnutiach diskutovali o predložených požiadavkách občanov 

a problémoch týkajúcich sa činnosti komisie. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu predsedov 

komisií o činnosti  -  jednomyseľne prijaté 

 

12. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

Pani kontrolórka uviedla, že rozpočet je vyrovnaný, zákonné podmienky pri zostavovaní rozpočtu boli 

dodržané a návrh rozpočtu bol zverejnený. 

Bez rozpravy 



Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie stanovisko kontrolórky 

k návrhu viacročného rozpočtu Mestskej časti Košice – Barca na roky 2018 – 2019 a odborné 

stanovisko návrhu rozpočtu mestskej časti na rok 2017  – jednomyseľne prijaté 

 

13. Návrh programového rozpočtu na rok 2017 a výhľad 2018 - 2019  

Na rokovanie bola v bode 13a predložená žiadosť Verejnej knižnice Jána Bocatia o dotáciu vo výške 

1 000,- Eur, ktorú poslanci odporučili schváliť. 

Dušan Pracko uviedol, že finančná komisia odporúča návrh programového rozpočtu schváliť.  

Bez rozpravy. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca 

a,  schvaľuje programový rozpočet pre rok 2017 podľa predloženého návrhu:  

Celkový rozpočet včítane finančných operácií vyrovnaný v objeme: príjmy: 609.185,- Eur 

               výdavky: 609.185,- Eur 

b, berie na vedomie návrh programového rozpočtu pre roky 2018 – 2019 podľa predloženého 

návrhu 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje dotáciu pre Verejnú knižnicu Jána 

Bocatia vo výške 1 000,- Eur na účel uvedený v žiadosti a žiada starostu o zapracovanie výdavku do 

prvej úpravy pre rok 2017 – jednomyseľne prijaté 

 

14. Dodatok č. 1 k VZN o nájme bytov 

Pani kontrolórka uviedla, že pri kontrole nájomného zistila nejednotné nájomné pri 30 bytoch a pri 6 

bytoch, ktoré je potrebné zjednotiť.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje dodatok č. 1 VZN o nájme bytov  – 

jednomyseľne prijaté 

 

15. Návrh plánu zasadnutí MZ na 1. polrok  

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje plán zasadnutí na 1. polrok 2017 – 

jednomyseľne prijaté 

16. Návrh štúdie parkovania v centre MČ 

Poslancom bol predložený návrh štúdie parkovania v centre MČ pri veterinárnej škole. 

Ing. Daniela sa informoval o cene štúdie a pán starosta uviedol, že cena je cca do 5.000,- Eur. 

Ing. Antal uviedol, že na rekonštrukciu parkovania by sme mohli požiadať podnikateľské subjekty 

ktoré v tejto časti sídlia o príspevok. 



Pán starosta uviedol, že podnikateľské subjekty v tejto lokalite majú svoje súkromné parkovisko 

a plánoval v tejto lokalite centrum MČ, ktoré by malo reprezentovať a byť upravené, nakoľko je 

v dezolátnom stave. 

Ing. Čabra navrhol ako centrom MČ lokalitu pred kaštieľom a poštou. Tieto priestory navrhol upraviť, 

lebo sú viac využívané občanmi. Pán starosta uviedol, že sa na to pozrie z hľadiska pripraveného 

projektu. 

Dušan Pracko navrhol uvažovať o zelenom pruhu na cyklocestičku. 

Marek Rusnák navrhol dokončiť štúdiu parkovania v predloženom zámere. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie návrh štúdie parkovania 

v centre MČ  - jednomyseľne prijaté 

17. Dopyty a interpelácie poslancov  

 

Na zasadnutí bola prerokované požiadavky poslancov k prekopávkam na ulici Kubíková, k výpadku 

verejného osvetlenia v rôznych lokalitách počas silného vetra, ohľadom hlásenia názvov zástaviek 

v MHD,  k úprave komunikácie Gavlovičová – Niklová, k oprave koľajníc na konečnej električiek, 

k osvetleniu cintorína a parku, k parkovaniu pri bytoch pri stanici, k čistote okolo kontajnerov, k orezu 

stromov.      

18. Rôzne 

Pán starosta uviedol, že Východoslovenské múzeum požiadalo o dotáciu vo výške 3.000 Eur a Mesto 

Košice požiadalo o návrhy o verejné ocenenia. K dotácii poslanci nezaujali pozitívny postoj.   

 

 

 

 

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 09.01.2017 

 

 

 

 

 

..........................................                                                            ........................................ 

 Lucia Brečková - zapisovateľka                                                 František Krištof - starosta 

 

 

 

 .............................................                                                        ........................................ 

          Ing. Daniel Antal                                                                          Imrich Buľko 

        overovateľ zápisnice                      overovateľ  zápisnice 

 

 

 

 





 

 



 



 



 



 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


